
04.02.2024 

Kære medlemmer 

I modtager hermed bestyrelsens oplæg til generalforsamlingen, som 
afholdes torsdag d. 15.02. kl. 19.00. 
Generalforsamlingen afholdes i Salonen 4xK, Algade 26, Skælskør. 
Oplægget består af: 

1. Formandens beretning 
2. Regnskabet for 2023 
3. Bestyrelsens forslag til aktioner i 2024 
4. Hvem der opstiller til bestyrelsen 
5. Forslag til valg af revisor 

Ad 1: Formandens beretning 
I 2023 gennemførte foreningen plante aktion med elever fra Xclass, i 
Korsør, Vemmelev og Skælskør med ca. 500 træer hvert sted. Aktionen 
skete i samarbejde med kommunen, som også besøgte skolen og fortalte 
om trærejsning og biodiversitet. 
Foreningen deltog i Grønt Folkemøde, en forholdsvis ny begivenhed 
arrangeret af Studieby Slagelse. En begivenhed vi deltager i fremover. 
På dagen talte vi med borgere om betydningen af trærejsning, afholdt 
små konkurrencer og deltog i de øvrige aktiviteter på torvet. Vi stod 
sammen med Entreprenørservice fra kommunen. 
Foreningen arbejdede gennem hele året på at skaffe sponsorater til 
projektet Småskove, som går ud på at plante små bynære skove på 
mellem 600 m2 og 1 Ha. Foreningen havde et møde med HedeDanmark i 
starten af året dels for at blive klogere på projekter af denne størrelse og 
dels for at aftale et muligt samarbejde på sigt om sådanne projekter. 
Foreningen fandt også en mulig lokation for en Småskov hos en lokal 
borger. Siden har foreningen ansøgt fem forskellige fonde om midler til 
dette projekt, dog uden resultat endnu. I den forbindelse kom vi i kontakt 
med Klimaskovfonden, som opfordrer til at Slagelse Kommune bliver en 
Klima+ kommune. Dette har vi henvendt os til kommunen med. 
Foreningen afsluttede året med en plante konkurrence, som blev afgjort i 
januar 2024. 



Ad 2: Regnskabet for 2023 

Regnskabet er revideret af Erik Kolvig-Raun. 
Bestyrelsen indstiller regnskabet til godkendelse. 

Ad 3: Bestyrelsens forslag til aktioner i 2024 
Foreningen ønsker fortsat at arrangere plante aktioner med skoleelever. 
Det bliver i første omgang på Xclass i skolens projektuge i uge 12. 
Kommunen har et projekt med 200 træer, der skal plantes i Skælskør, 
som eleverne kan deltage i. 
Foreningen ønsker at inddrage børn i en tegnekonkurrence, hvor 
tegningerne f.eks. kan bruges til at forære borgmesteren, for at gøre 
opmærksom på vigtigheden af at plante træer. Konkurrencen kan evt. ske 
i samarbejde med biblioteket og Musikhuset på et af de events, der sker i 
byen. 

Årsregnskab 2023

Indtægter

På kontoen fra 2022 29,160.27

Medlemskaber 2,695.00

Rente indtægter 2.81

I alt 31,858.08

Udgifter

Indkøb af træer 5,282.06

Annoncering og præmier 7,297.50

Forplejning møder 2,225.00

Abonnementer og gebyrer 2,205.75

I alt 17,010.31

Resultat 14,847.77



Foreningen ønsker at undersøge mulighederne for at etablere mindeskove 
(for de døde) i samarbejde med bedemænd og kirker og eventuelt andre 
interessenter. 
Foreningen vil også undersøge muligheden for at forære nybagte forældre 
et træ. 
Foreningen fortsætter med at ansøge fonde til Småskove og vil gå videre 
med at skubbe til kommunen om at blive en Klima+ kommune. 
Foreningen deltager i Grønt Folkemøde. 

Ad 4: Bestyrelsen 
Sven-Åge Westphalen har måttet trække sig af helbredsmæssige årsager. 
Karen Fairchild-Olsen stiller op som nyt medlem til valg på 
generalforsamlingen. Vedlagt som bilag er en kort præsentation, som hun 
har skrevet.  
Anette Borg, Anette Ingemansen og Tine Birch fortsætter også gerne i 
bestyrelsen. 

Ad 5: Forslag til revisor 
Bestyrelsen peger på Erik Kolvig-Raun, som har indvilliget i at fortsætte 
som foreningens revisor. 

Vel mødt til generalforsamlingen. 

På bestyrelsens vegne: 
Berit Gunnarsen 

10 millioner træer -l Slagelse 

Kære Bestyrelse 

Mit navn er Karen Fairchild-Olsen. Jeg kommer fra England, men har boet i Danmark i 26 år. Jeg 
underviser på Xclass, 10. klasses center i Slagelse.  

Jeg brænder meget for miljøet, og det gør mig meget trist at se den totale mangel på biodiversitet i 
mit lokalområde. Jeg håber, at jeg kan være -l hjælp i gruppen, så vi kan få plantet nogle flere træer/
buske/planter i vores område.  

Jeg håber at blive stemt ind i bestyrelsen. 

 De bedste ønsker 

Karen 


